
Referat af skolebestyrelsesmøde 15. maj i Lendum kl. 17-19.00 - biblioteket 

Mødeleder: Anette Afbud fra:  Maria, Janet. Øvrige deltagere:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbere-

delse/ 

proces 

Tid Referat 

1. Generelle 

orienteringer 

Lars   15 Orientering om, at vores karrierelæringsvejleder har opsagt 
sin stilling pr. 31. juli. Vi arbejder på i første omgang at 
undersøge muligheden for intern rekruttering til denne del af 
stillingen. 
 
Direktør Jesper Carlsen har fået job som kommunaldirektør i 
Rebild Kommune. Det er endnu ikke udmeldt, hvordan 
direktøropgaven løses frem mod ansættelse af en ny direktør 
for BFU og Arbejdsmarkedsområdet. 
 

2. Orientering om 

status på 

strukturanalysen 

v/Anette og Lars 

 

Anette/

Lars 

  20 Anette orienterede om dialogmødet i juni, hvor der blev 
spurgt ind i åbne vendinger omkring fordele og ulemper ved 
at lukke et undervisningssted.  
 
Lars gennemgik kort det materiale, som BFU-udvalget blev 
præsenteret for d. 17. april. Særligt fokus var på de fremlagte 
børne- og elevtalsprognoser.  
 
Næste tema, der drøftes i BFU-udvalget er 
specialundervisningsområdet.  
 

3. Bekymrings-

skrivelse 

Anette Anette vil gerne høre, om der skal 

sendes en bekymringsskrivelse til 

BFU-udvalget vedr. tanker om 

lukning af Lendum 

 15 Det blev drøftet, hvorvidt der skulle sendes en samlet 
bekymringsskrivelse fra Skolecenter Hirtshals og Sindal 
Skolecenter, da begge distrikter har undervisningssteder, der i 
pressen er nævnt som ”lukningstruede”. Bestyrelsen ønskede, 
at der blev udarbejdet en særskilt bekymringsskrivelse fra 
bestyrelsen i Sindal Skolecenter med vægt på bekymringer i 
forhold til Lendum. Anette fik forskellige input og udarbejder 
et forslag, der sendes rundt til kommentering.  
Der blev orienteret om, at der lokalt i Lendum arbejdes på 
forskellig vis på at vise holdningen fra lokalbefolkningen. 



 

4. Godkendelse af 

revideret 

lejrskoleprincip 

 Justeret, så lejrturen i fase 3 kan 

placeres i 8. klasse. 

 10 Godkendt. Dog rettes 5. januar til 5. februar. Lars inviterer i 

Outlook-kalendern. 

5. Meddelelsesbog 

- status 

 Lars orienterer om status på 

arbejdet med implementering af 

meddelsesbogen. 

Skolebestyrelsen kommer med input 

til overordnede principper 

 30 Lars orienterede om, at lederteamet er i gang med at 

udarbejde forslag til principper vedr. meddelelsesbogen med 

virkning fra skoleåret 2023-24. MED-udvalget inddrages 

efterfølgende. Skolebestyrelsen præsenteres for forslaget 

mandag d. 19. juni. 

Inden lederteam og MED-udvalg udarbejder forslag, vil Lars 

gerne inddrage skolebestyrelsen ifht. hvad de med 

forældrevinkel tænker er vigtigt – set i lyset af de rammer, der 

er sat op for arbejdet med meddelelsesbogen. 

Umiddelbare input fra bestyrelsen: 

• Fint med 1 eller 2 gange om året. Det er ikke 
nødvendigt med en hyppig opdatering. Det bliver 
en masse skrift som ingen læser.  

• Kobles sammen med skolehjem samtalen. Evt. 
kan fokuspunkter aftales i fællesskab  

• Kort version af, hvor går det godt og hvor kan 
forældrene med fordel understøtte. 

• Vigtigt at lytte til lærerne ifht. implementeringen 
af meddelelsesbogen. 

  

6. Forslag til 

mødeplan for 

2023-24 

Lars Forslag vedlagt som bilag  10 Godkendt datoer. Lars retter til, således hvert andet møde 

afvikles fra 18.30-20.30 

7. Evt.    10 Der var besøg af medlem af BFU-udvalget Daniel Vestergaard, 
der orienterede om processen omkring mulige skolelukninger. 


